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Lauri Kaira ja Jukka Nevala sekä 11 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen: 

”Kaupunginvaltuuston hyväksymä kaava uusien asuntojen rakentamisesta Linnaisten metsän alueella on 
herättänyt alueella kritiikkiä. Linnaisten metsän laajempaa suojelua ajava asukasliike on saattanut 
tietoon professori Harri Vasanderin asiantuntijalausunnon, jonka mukaan osa alueesta on lain 
velvoittamaa suojelua vaativaa. Tämä on vakava väite, joka tulee selvittää ja varmistaa, että luonnon 
monimuotoisuutta ja ympäristön viihtyisyyttä suojellaan lain edellyttämällä tavalla Linnaisten kaavaa 
toteutettaessa.

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Linnaisten metsän suojelutarve arvioidaan uudelleen 
ennen kuin Vantaan kaupunki lähtee toteuttamaan nykyisen asemakaavan mukaista rakentamista.
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Päätös:
Päätetiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
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- allekirjoitettu Lauri Kairan ja Jukka Nevalan sekä 11 muun valtuutetun aloite Linnaisten 

metsän suojelutarpeen uudelleen arvioinnista 


